
Notulen van de vergadering van de Wmo-adviesraad Stede Broec van 19 december 
2024 

Aanwezig: Jaap Leuring (JL), Ria Smit-Kaagman (RK), Tim de Reuver (TR), Piet van der Sluijs 
(PS), Rudy Saddal (RS), Ehud Aloni (EA) en Jos de Koning (JK) 
Afwezig met afbericht : Anneke Vogelenzang (AV), 

A g e n d a                                                                                                                                                      

1. Opening 
Na een plezierige en lekkere start bij Zwagers opent de voorzitter de vergadering. 

2. Vaststelling van de agenda 
• Aan de agenda wordt de uitnodiging van de griffiers voor het bijwonen van een ’thema-avond 

SED-gemeenten’ toegevoegd. 

3. Vaststelling notulen van de vergadering van 28 november 2024 
• De notulen worden ongewijzigd vastgesteld 

4. Uitnodigingen aanvaard, uitnodigingen en terugkoppelingen 
4.1. Terugkoppeling 'Werksessie Visie sociaal domein’ van 2 december 2024. 

• De Wmo-adviesraad is blij met de manier waarop de adviesraad betrokken wordt bij het 
opstellen van de visie. Daarnaast is de adviesraad blij met samenvatting met op- en 
aanmerkingen. 

• De Wmo-adviesraad benadrukt dat de burger centraal moet staan. Wel zijn de financiën 
een randvoorwaarde. 

• In de nieuwe Visie sociaal domein zal het accent op preventie worden gelegd, maar zal 
ook het uitgaan van eigen kracht worden benadrukt. 

• Gevraagd is om betere beheersingsmaatregelen zodat in de toekomst een betere sturing 
mogelijk wordt. Zo dient ook aandacht gegeven te worden aan het up-to-date houden van 
de Visie sociaal domein.  

• Naar verwachting zal eind eerste kwartaal 2025 aan de Wmo-adviesraad om een formeel 
advies over de Visie sociaal domein worden gevraagd en zal eind 3Q2025 of begin 
4Q2025 het strategisch uitvoeringsplan worden gepresenteerd 

4.2. Adviesaanvraag voor het ’Wmo beleidsplan 2025 en verder’ 
• Het ’Wmo beleidsplan 2025 en verder’  heeft een nogal ‘abstracte’ inhoud (wat normaal is 

bij een beleidsplan). Maar het is daardoor moeilijk te beoordelen zonder een 
uitvoeringsplan, een plan waarin piketpalen, uitvoeringsmaatregelen en ook financiën 
worden genoemd. Daarnaast is ook de ’Visie sociaal domein 2025 en verder essentieel, 
maar de adviesraad begrijpt de urgentie van het Wmo-beleidsplan 

• Ook vindt de adviesraad het jammer dat niet nadrukkelijker op de ervaringen uit het 
verleden wordt ingegaan. Zo zijn er twijfels over de voortgang van projecten zoals 
’Zorgzame buurt met Buurtverbinders’ en ’Welzijn op Recept’. 

• De adviesraad benadrukt dat de druk op vrijwilligers en mantelzorgers de komende jaren 
zal toenemen en adviseert om de samenwerking met (vrijwilligers)organisaties, zoals de 
Zonnebloem,  te intensiveren. Subsidiëren van vrijwilligersorganisaties is niet voldoende, 
er zullen ook eigen initiatieven tot samenwerking moeten worden ontwikkeld. 
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• In het Wmo beleidsplan 2025 en verder wordt gesproken over extra gelden vanuit het IZA 
(Intergraal ZorgAccoord). De adviesraad is benieuwd hoeveel geld de gemeente Stede 
Broec toekomt. 

• De genoemde cliëntervaringen lijken erg positief. De adviesraad adviseert om in de 
toekomst ook de ervaringen mee te nemen van mensen van wie een 
ondersteuningsverzoek is afgewezen. 

• De adviesraad besluit een gematigd positief advies uit te brengen, samen met 
bovengenoemde opmerkingen. JL zal een concept advies opstellen. 

4.3. Terugkoppeling bespreking ’fotoboek met obstakels’ met commissie Toegankelijkheid 
• Het fotoboek met obstakels is binnen de commissie Samenleving positief ontvangen en 

behandeld als hamerstuk. Helaas was niemand van de werkgroep ’Toegankelijkheid’ bij de 
commissievergadering aanwezig. Wel is er een gesprek met de verantwoordelijk 
wethouders geweest waarbij de problematiek ’obstakels’ opnieuw onder de aandacht is 
gebracht. 

5. Rapporten ontvangen en/of adviezen gevraagd of uitgebracht en ingekomen stukken 
5.1. Thema Nieuwsbrief over ’Inkoop Jeugdhulp en Wmo 2025 en verder’ van 3 december  

• De nieuwsbrief is ter kennisname en geeft de redenen waarom het inkoopproces vertraagd 
is. 

5.2. Ter kennisname: Verslag Regionale bijeenkomst voorzitters op 4 december 

5.3. Ter kennisname: De reactie van het college op ons advies over Regionaal Kaderplan 
Schuldhulpverlening. 

5.4. Uitnodiging van de drie SED-griffiers om een thema-avond SED gemeenten bij te 
wonen 
• De thema-avond zal onder andere bijgewoond worden door EA en TR 
• Het lijkt beter het jaarverslag 2023 door te sturen in plaats van een pitch. Immers het 

jaarverslag geeft een goed beeld van de doelstellingen, de werkwijze van de adviesraad en 
de uitgebrachte adviezen. Daarnaast zal een lijst van in 2024 uitgebrachte adviezen 
worden meegestuurd. 

• De noodzaak tot netwerken en kennis te nemen van de interesses van de andere 
adviesraden wordt nadrukkelijk onderkend. 

• JL zal de uitnodiging van de griffiers beantwoorden 

6. Cursussen 
Voor de komende periode zijn geen cursussen gepland. 

7. Mededelingen en termijnkalender 
• Er zijn geen mededelingen en is geen nieuwe versie van de termijnkalender 

8. Actiepunten en terugkoppeling van de werkgroepen 
• Werkgroep Toegankelijkheid 

• Bij de werkgroep Toegankelijkheid wordt een nieuw lid ingewerkt, een welkome uitbreiding 
van de werkgroep. 

• Seniorenraad.  
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• Over deze periode zijn er geen bijzonderheden te melden 
• Focusgroep Jeugdzorg 

• Het wachten is op ontwikkelingen bij de nieuwe Verordening Jeugdzorg, gepland voor juli 
2025. 

9. Rondvraag  
• Er zijn geen vragen voor de rondvraag 

10. Data vergaderingen in 2025 
Donderdagen 30/1, 27/2, 27/3, 24/4, 22/5, 26/6, 25/9, 30/10, 27/11 en 18/12.. 
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